
Minnesanteckningar från bymöte Käloms Byalag  2012-06-12.
21 bybor närvarande.

Grannsamverkan.
Polisen var inbjuden för information om Grannsamverkan.
Hur ska all information hanteras?
Vad är tanken med Grannsamverkan ?
Många frågor diskuterades.
Så småningom kom vi fram till att vi ska vara uppmärksamma och
försvåra för ev. inbrott. Vi får dock inte bli överdrivet misstänksamma.

Sommaraktiviteter.
Broinvigning, Traditionellt midsommarfirande, Bröllop. Kalkbränning.
Sommarcafé med fotoutställning.
Vi ska städa skolan och föreningshuset inför stundande bröllop.
Städgrupp utses.

Carl-Göran och Eva besökte Trafikverket tidigare idag.
Vi träffade Kjell A. Blom, Mats Olofsson och Jan Rönngren.
De förstår problemen med vår urusla väg, men som vanligt finns inga pengar för
rejäl upprustning och beläggning.
Mätning av ÅDT-tal (trafikintensiteten) ska ske och mätpunkterna ska placeras vid respektive 
utfarter och inte som förr, mitt i byn.
Löpande drift och underhåll kommer att ske.
Vi ska åter kontakta skogsbruk  och näringsliv för att få mer tyngd i våra krav.
Nytt möte med Trafikverket  är bestämt till 2012-10-31.

FIKA.

Övrigt. 
Eivor Comén berättar om Offerdalsprogrammet, och aktiviteter under  Offerdalsveckan.
Vecka 41 är det Krokomsveckan, vi ska då ev. ha Oknytt-utställning.

Göte Thorén deltar i OBIS-mötena.
Han har tagit hem vykort till försäljning.

Gösta Persson informerar om kommande SM-rally  som ska gå av stapeln 2013-02-23.
Hur vill vi ha det ? Ska det gå genom byn ?

Diskussionerna fortsätter, så småningom avslutar Carl-Göran mötet och tackar för
trevligt och givande möte.

Eva Olofsson                                                              Carl-Göran Palmqvist
Antecknade                                                                 Ordförande

Justeringsman var ej utsedd.


